
REPUBLIKA IIRVATSKA
KRAPTNsKo - zAGoRSx^L ZupaNr.m
osNovNA Sror,a. coRNJE JEsENJE
Gornje Jesenje 78, Gornje Jesenje
KLASA: 007 -04122-02/01
URBROJ : 21 40 - 63 -0 5 -22-28
Gomje Jesenje, 11. studenoga}}22.

ZAPISNIK
S dvadesete (20.) sjednice SrotsKoc oDBORA oSNo\D{E Sforg coRNJE JESENJE,
GORNJE JESENJE 78, odr?aneu petak , 11. studenoga2)22. godine s podetkom u 17:00 sati

u prostoriji zbornice OS Cornje Jesenje.

Nazodni dlanovi: Andreja JanZek Osrededki, Ljiljana Malogorski, Darija Kulfa, Mario Hranj,
i Danijel MeZnarid.

Ostali: SnjeZana Puljek BaSi6, zar$ena za tajruWicu Skole i zapisnidar i Ana Kovadec,
voditelj ica radunovodstva.

Odsutni dlanovi: Tomislav Bartulovi6, Marijana Cvrtila.

Konstatira se da je na sjednici prisutna ve6ina dlanova Skokkog odbora te da Skokki odbor
moZe donositi pravovaljane odluke. Zadma$nju sjednicu predsjednik Skolskog odbora, Danijel
MeZnarid, predlaZe sljededi:

DNEYIV RED:

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika s 19. sjednice Skolskog odbora (u prilogu pozivu),

2. Davaqie prethodne suglasnosti ravnatelju Skole za sklapanje ugovora na neodredeno

nepuno radno vrijeme, tajnik/ica, , 
:

3. Usvajanje Prijedloga financijskog plana 2a2023. godinu sa projekcijama z:a2024. i

2025. godinu,

4. Razno.

Nazodni dlanovi predloZeni dnevni red jednoglasno su usvojili.

Ad.l. Zapisnik s 19. sjednice Skohkog odbora odaslanje svim dlanovima uz poziv za dana5nju
sjednicu, na isti dlanovi Skohkog odbora nemaju primjedbi.

Zakljuiak: Zapisnik s 19. sjednice Skolskag odbora je jednoglasno usvojen.

Ad.2. Zapisnik o provedenom testiranju za radno mjesto tajnik/tajnica Skole odaslan je svim
dlanovima Skohkog odbora vzpoziv.Na natjedaj su pristigle tri zamolbe od kojih su dvije bile
valjane D.L., Zabok, diplomirani pravnik i I.S., Bedr{a, strudna specijalistica javne uprave.
Nakon provedenog testiranja i temeljem rezt;Jltata testiranja kandidatkinje ravnatelj Skole

predlaZe da se na to radno mjesto zaposli I.S.

Zakljuiok: ilanovi S*otskog odbora jednoglasno daju prethodnu suglasnost rqvnatelju ikole
za sklapanje ugovora o radu na neodreileno nepuno radno vrijeme, tajniUca.



Ad.3. dlanovima Skolskog odbora odaslan je Prijedlog financijskog plana 2a2023. godinu sa

projekcijama za 2024. i 2025. godinu. Voditeljica radunovodstva, Ana Kovadec detaljno je

iznijela Prijedlog financijskog plana Osnovne Skole Gornje Jesenje zaruzdoblje od 2023. do

2025. godine. Voditeljica radunovodstva navodi da je Financijski plan prihoda i rashoda za

2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. povedan za 20Yo u odnosu na plan za 2022.

godinu. Prihodi 2a2023. godinu planirani su u iznosu od 532.100 EUR, dok su 2a2022. godinu

planirani u iznosu od 443.220 EUR. Analizom podataka prihodi u financijskom planu 2a2023.

godinu pove6ani su za 88.880 EUR, dok su rashodi pove6ani 2a102.520 EUR, razlika izmedu

prihoda i rashoda 2a2023. iznosi 3.640 EUR predvidenog vi5ka sredstava koji 6e se koristiti za

podmirenje rashoda u2023. godini. Skoh je i22020. godine u2021. godinu prenijela 8.400

EUR vi5ka sredstava, dok je iz 2021. godine u 2022. godinu prenijela 3.710 EUR viSka

sredstava.

Metodologija iruade proraduna propisana je Zakonom o proradunu i podzakonskim aktima:

Pravilnikom o proradunskim klasifikacijama OfN 26110,120113 i tl20) i Pravilnikom o

proradunskom radunovodstvu i radunskom planu OIN 124114, ll5ll5, 87116, 3118, 126119 i

108/20).

Financijski plan je izraden u skladu sa Zakonom o proradunu, prema Uputama Ministarstva

financija te Uputama za izradu proraduna Krapinsko-zagorske Zupanije za ruzdoblje 2023.-

2025 . od 24. listopada 2022. KLASA : 40 0 -0 I I 22 -A l/26 URBRO J :21 40 -07 -22-l .

Nakon predstavljanja Prijedloga financijskog plana OS Gornje Jesenje, dlan Skokkog odbora,

Mario Hranj postavio je pitanje 5to oznadavaju tro5kovi za veterinarske usluge. Voditeljica

radunovodstva, Ana Kovadec navodi da se navedeni tro5kovi odnose na analint mikrobiolo5ke

luane koja se provodi dva puta godiSnje. Navedeni tro5ak knjiZimo na konto 3236 diji je naziv

Zdravstvene i veterinarske usluge.

Zakljuiak: Clanovi Skolskog odbora jednoglasno daju suglasnost za donoflenje Prtjedloga

Jinancijskog plana za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu.

Ad.4. Pod todkom Razno nije bilo drugih pitanja i prijedloga. Sjednica je zavr3ila u 18:00 sati.

mag.theol.
Zapisnidar: Predsjednik SO:

BaSi6, inf.


